
Anteckningar från Ledarkonferensen 12 oktober 2024 

 

• Divar Matte gav förslag på diverse övningar lämpade för vintersäsong. 

• Vision om ett gym i Triangelborg presenterades. 

• Information att Triangeln inte kommer att ha någon anställd personal from säsongen 2025 

utan i stället köper in tjänst för kansli, anläggningsskötsel och lokalvård. 

• TIK har ett inköpsavtal med Stadium som löper 2025 och 2026 vilket innebär att allt 

fotbollsmaterial ska handlas där.  

• Uppmaning till alla lag att inför match kontrollera uppgifterna så att det finns domare tillsatt. 

Klubben har överlåtit på Eskilstuna Domarklubb att tillsätta alla matcher. 

• Konstgräset på Triangelborg är uthyrt till Eskilstuna Cupen 11–13 april 2025 varför vi inte kan 

lägga några egna matcher då. 

• Konstgräsplanen är öppen under hela vintern och kommunen sköter snöröjning. Tyvärr ligger 

dock planen lågprioriterad. 

• Målburar och nät har varit dåliga under den gångna säsongen men föreningen kommer att ha 

bättre resurser för underhåll framöver. 

• Det har varit problem med bevattningsanläggningen på Mesta IP. Därav hårda planer 

emellanåt.  

• Alla ledare måste lämna in utdrag ur belastningsregistret varje år. Information om detta 

kommer. 

• Diskussion om flytt av 7mo7-fotbollen till Triangelborg?  

• Fördelning av omklädningsrum. Alla omklädningsrum på Mesta IP måste stå till förfogande 

vid tillfällen det krävs. 

• Förrådbrist på Mesta IP. Komplettera med en bod? 

• Gemensam städ-dag av ytterområdena på Triangelborg och Mesta IP lördag 5 april. 

• Förslag presenterades att köpa in en Veo-kamera till klubben. 

• Klubben har fått 3 timmar i Fotbollshallen. Vi har ett flertal lag som gärna vill vara där. Förslag 

på fördelning kommer inom kort. 

 

 


